

印字机 YYJ-110

商品详细介绍:

YYJ 型电缆色带计米印字机是电线、电缆、塑管行业生产的必需设备, 我厂生产的计米印字机其型式为被动热压印字式, 计米准确、性能可靠, 在线缆、管材上打印的字迹采用热压色带上的涂料压印在线缆、管材外径上, 能打印出厂名、商标型号及计米长度等, 优于油墨打印方式, 是为油墨印字机的更新换代产品。

it is suit for wire and cable , tube/hose etc , hot padding passive type print , precise in printing meters , reliable performance . it adopts coating of hot-press ribbon to print word on wire and cable , tube etc , which it can print company's name , logo of company , length of printing etc

产品特点

- ◆计米准确: 计米轮与印字轮速比为 1: 1 能确保计米精度在±3%范围内。
- ◆热压色带印字, 字迹清晰, 附着力强, 不易磨灭。
- ◆打印字母块计米数字均采用电加热并有温度控制调节系统, 调节温度方便, 印字质量稳定。

Trait

- A. Precise in printing meters : the speed ratio between printing wheel and metering wheel is 1:1 , which its precise error is within ±3%
- B. Coating of hot-press ribbon print word is clear , strong adhesive force , not easy to obliterate .
- C. It adopt electrical heating and temperature adjust system on print alphabet and meter , stable quality in printing .

技术参数

型号 Number	额定电 压 Nominal Voltage	额定频率 Nominal HZ	使用管径 Diameter	加热功 率 Heating Power	旋涡泵功率 Peripheral Pump Power	旋涡泵噪声 (声压极) Peripheral Noise	外型尺寸 (长×宽× 高) Dimension
YYJ-110	380V	50HZ	Φ8-110mm	0.5KW	1.1KW	<85db(A)	900×450×1750
YYJ-250	380V	50HZ	Φ10-250mm	0.5KW	1.1KW	<85db(A)	900×450×1750
YYJ-630	380V	50HZ	Φ25-630mm	0.5KW	1.1KW 选装	<85db(A)	900×550×1850
YYJ-1200	380V	50HZ	Φ400-1200mm	0.5KW	1.1KW 选装	<85db(A)	900×550×2000
YYJ-J	380V	50HZ	Φ15-150mm	0.5KW	1.1KW 选装	<85db(A)	900×550×1750